
Agendavragen  (vragen ter voorbereiding van een vergadering)art. 34

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: Regine ter Braak / D66 Berkelland
Datum indiening vraag: 15 september 2023
Datum verzending antwoord: 18 september 2023

Politieke Avond van: 19 september- Beeldvormend sporthal Ruurlo

Onderwerp: Sporthal Ruurlo

Vraag:
In welke mate sluit deze gegeven positionering (haaks op het zwembadgebouw en gelegen richting de 
bebouwde kom van Ruurlo) aan op toekomstige “ontwikkel” mogelijkheden (denk aan verhuizing van VV Ruurlo 
naar locatie De Meene) van dit gebied? 

Antwoord (in te vullen door college):
Er is conform Raadsbesluit alleen rekening gehouden met de wens om een eventuele verplaatsing van VV 
Ruurlo niet onmogelijk te maken. Met het voorliggende Raadsvoorstel is dat het geval. Wij hebben geen 
mogelijke verhuizing van VV Ruurlo naar de Meene onderzocht.  

Vraag:
Is reeds nagedacht over hoe een verplaatsing van VV Ruurlo naar De Meene eruit zou zien en hoe dit in het 
resterende gebied (al dan niet) zou passen? 

Antwoord (in te vullen door college):
Zie beantwoording vraag 1. Zoals aangegeven in het raadsvoorstel is het de vraag of de benodigde grond 
door de eigenaren wordt verkocht voor dit doel.

Vraag:
Wordt bij de situering van de sporthal rekening gehouden de centrale functie die de sporthal in dit gebied zou 
kunnen vervullen? 

Antwoord (in te vullen door college):
De centrale functie in gezamenlijkheid met het zwembad op De Meene is gewaarborgd met de onderzochte 
locatie. Zie verder beantwoording vraag 1. 
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Vraag:
Bij een situering verder van de bebouwde kom van Ruurlo, meer centraal in het gebied, zouden buurtbewoners 
wellicht minder bezwaar hebben tegen het plaatsen van een sporthal op locatie De Meene. Zou een meer 
centrale situering op De Meene een alternatieve aanrijroute van 1,1 mln euro zo overbodig kunnen maken? 

Antwoord (in te vullen door college):
Over een andere situering is niet met bewoners van gedachten gewisseld. De alternatieve rijroute is op 
initiatief en samen met de buurtbewoners die wonen vooraan de Loolaan opgesteld. De verwachte toename 
van verkeer is voor deze groep de belangrijkste reden om een alternatieve aanrijroute voor te stellen. 

Vraag:
Ons is geschetst dat drie nieuwe zaaldelen absoluut niet zouden passen op locatie Fürstenauerstraat, omdat ze 
groter zijn dan de oorspronkelijke drie zaaldelen, kan dit worden bevestigd? 

Antwoord (in te vullen door college):
Nee, er is in een eerder stadium geconstateerd dat vier zaaldelen volgens het huidige PvE niet passen op 
de Fürstenauerstraat. Er is door de wethouder in de vorige beeldvorming aangegeven dat op de 
Fürstenauerstraat eventuele uitbreidingsmogelijkheden van drie naar vier zaaldelen niet te realiseren zijn. 

Vraag:
Destijds was de bouw van de nieuwe Willibrordus school, de aanschaf van aansluitende grond voor een 
toekomstige verplaatsing van meer onderwijs naar deze locatie, de aanleg van de nieuwe voetbalvelden, de 
aanwezigheid van sporthal en het Kulthurhus een combinatie die elkaar zou versterken. In hoeverre is hier vorm 
en inhoud aangegeven? Ontstaat er op dit gebied een grote meerwaarde als de terugkeer van de sporthal naar 
de oude locatie, door drie zaaldelen, weer mogelijk zou zijn? 

Antwoord (in te vullen door college):
Dit is niet onderzocht. Synergievoordelen voor locatie De Meene zitten in de exploitatie (personele kosten 
en energiebehoefte).


